
Αγαπητοί συνάδελφοι, 
 
Αποφάσισα μετά από τόσα χρόνια στο επάγγελμα να ασχοληθώ με  τα διοικητικά της 
εταιρείας μας και να προσπαθήσω να βοηθήσω με όλες μου τις δυνάμεις για την βελτίωση 
της εταιρείας μας και την αναβάθμισή της βλέποντας τον πόλεμο και την απώλεια πεδίων 
της ειδικότητας, ιατρικών και αισθητικών.  
Ας μην ξεχνάμε ότι πρώτα είμαστε δερματολόγοι και μετά Ingector  παρόλο που για 
πολλούς από μας το δεύτερο είναι το πιο προσοδοφόρο τμήμα της καθημερινής πρακτικής 
μας, αλλά η εκτίμηση και η εμπιστοσύνη αποκτώνται με την κλινική Δερματολογία. 
Να υπερασπιστούμε ,λοιπόν, όλοι μαζί όλα τα κομμάτια της ειδικότητας μας 
(παιδοδερματολογία, ψυχοδερματολογία, αλλεργικά νοσήματα, και τα Fillers και toxins ) 
και ας μην χαρίζουμε για οικονομικούς προσωρινούς λόγους  τη γνώση και την εμπερία μας 
χάριν των εταιρειών που επιθυμούν άνοιγμα σε γενικούς ή άλλες ειδικότητες. 
Όλοι μαζί λοιπόν ενωμένοι πανεπιστημιακοί, νοσοκομειακοί, ιδίώτες να συμπορευτούμε 
για μια δυνατή ΕΔΑΕ σε Ελλάδα και  Ευρώπη, με Αξιοκρατία και Διαφάνεια για την επίτευξη 
των στόχων της εταιρείας μας.  
Να ψηφίσουμε όλοι σε  αυτές τις εκλογές που θεωρώ ότι είναι πολύ κρίσιμες για την 
ειδικότητά μας και τα πεδία που εργαζόμαστε κλινικά και αισθητικά. 
 
Με εκτίμηση,  
Μπάτσιος Πάρις (Κυπαρίσσης) 
Δερματολόγος Αφροδισιολόγος  
Διδάκτωρ Ιατρικής Σχολής ΑΠΘ 
Στρ. Ιατρός ε.α 
 


